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Dagordning styrelsemöte 12/8 - 2020 

§1   Mötets öppnande 

Mötet förklaras öppnat.  

 

§2  Närvarande ledamöter 

David Matsson  

Erik Österberg 

Erik Purfürst 

Emmy Rylander 

Sebastian Torres 

Axel Halvarsson 

Robin Nappo 

Eliaz Utbult 

Natasha Mattsson Larsson 

Erica Källberg 

Rebecca Miller 

Masis Vardanian 
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§3  Val av mötesordförande 

Erik Österberg väljs till mötets ordförande.  

 

§4  Val av mötets sekreterare 

Erik Purfürst väljs till mötets sekreterare.  

 

§5  Val av justerare  

David Matsson och Eliaz Utbult väljs till mötets justerare.  

 

§6  Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställs.  

 

§7  Varvet runt  

Evenemangsansvariga (Genom Robin Nappo och Eliaz Utbult): Arbetet på 

senaste tid har främst bestått i förberedelser inför nollningen. Har även arbetat 

lite inför årsbalen samt kollat/förberett lite inför diplomeringen, för de 

nyexaminerade juristerna, nästa år.  

 

Utbildningsansvariga (genom Sebastian Torres och Rebecca Miller): Är mer 

eller mindre klara med färdigställningen av resultatet från enkäten från ”Speak 

up week”. Har mailat en del med institutionen angående småsaker inför 

höstterminen. Har i övrigt skött det löpande arbetet.  
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Chefredaktör: Haft ett möte med de andra redaktörerna. Nästa upplaga kommer 

troligtvis handla om juridik i kristid.  

 

Ordförande: Har skrivit en del information samt ett brev till de nya studenterna. 

Ska gå på möte med kåren angående studentjuristerna, där främst finansieringen 

kommer diskuteras. Har i övrigt skött det löpande arbetet.  

 

Sekreterare: Har varit på JURO-möte angående medlemslistor för att kunna söka 

mucf-bidrag. Har även haft kontakt med kåren angående medlemslistor då det är 

dem som har tillgång till dessa.  

Har tagit kontakt med de andra juridiska föreningarna för att se om det skulle gå 

att genomföra SJM nu till hösten.  

 

Näringsliv: Har börjat kolla på möjligheten att genomföra den årliga 

Stockholmsresan (se punkt 9 §). Har även pratat med samarbetspartners om 

goodie bags till nollningen.  

 

Kassör: Har haft en del kontakt med kåren angående fadderöverlämningen, samt 

arbetat en del med Gaius. I övrigt skött det löpande arbetet.  

 

Kommunikationsansvarig: Har beställt tygpåsar till de nya studenterna samt 

beställt faddertröjor. Har även uppdaterat hemsidan och svarat på en del mail.  

 

Vice ordförande: Skrev tillsammans med ordförande ett brev till de nya 

studenterna. I övrigt skött det löpande arbetet.  
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§8  Inställda inskrivningsdagen – vad träder i dess ställe? 

Inskrivningen kommer i år ske online. Detta resulterar i att det inte kommer bli 

någon rundvandring på skolan. Frågan är om det finns någon alternativ lösning 

för att de nya studenterna ska få möjlighet att navigera sig runt på skolan. 

Styrelsen diskuterar. Då en fysisk rundvandring kan bli svår att genomföra 

föreslås tekniska alternativ. Styrelsen beslutar att de ska göra en film för att visa 

upp skolan.  

 

Styrelsen diskuterar även hur man ska ge föreningarna på skolan möjlighet att 

träffa de nya studenterna, då detta annars brukar ske genom inskrivningsmässan.  

 

§9  Stockholmsresan 

Info: Varje år brukar ca 24 studenter från handels åka till Stockholm och besöka 

kontoren hos JF:s samarbetspartners under några dagar.  

Näringslivsansvariga har börjat kolla på möjligheten att genomföra 

Stockholmsresan under rådande omständigheter. JF måste invänta godkännande 

från kåren innan detta kan planeras vidare. Styrelsen diskuterar hur man skulle 

kunna anpassa resan till rådande omständigheter. Bland annat föreslås krav på 

munskydd.  

 

§10  Ny samarbetspartner – psykisk ohälsa 

Ordförande har fått ett mail från ett företag som arbetar med psykisk ohälsa. 

Företagets arbete fungerar på ungefär samma sätt som KRY (digital vårdcentral) 

med skillnaden att detta företag istället arbetar med psykisk ohälsa. Företaget 

önskar inleda ett samarbete med JF. Styrelsen diskuteras företagets erbjudande. 
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§11  Diskussionspunkt: station nollning 

Frågan är vad för station JF vill ha på programföreningarnas dag (en dag under 

nollningen, 26/8). Styrelsen diskuterar. Styrelsen diskuterar även om 

möjligheten att medverka under introduktionsdagen (17/8).  

 

§12  Hållbarhetsråd kåren 

Kåren har tankar på att starta ett hållbarhetsråd där de skulle vilja ha en 

representant från JF. Frågan är vad styrelsen tycker om idén. Styrelsen ställer sig 

positiv till detta. Styrelsen beslutar att Erik Österberg (vice ordförande) ska få 

representera JF i det fall detta hållbarhetsråd skapas.  

 

§13  Events till hösten ifall balen eller julbordet inte går att genomföra 

Evenemangsansvariga har funderat på om det går att ha fler mindre evenemang 

ifall stora evenemang inte går att genomföra. Frågan är om styrelsen har lite idéer 

på vad man kan hitta på. Styrelsen diskuterar.  

 

§14  Nollningen 

Det som skulle tas upp under punkten har redan diskuterats (se punkt 8 och 11 

§§).  

 

§15  Anonym punkt  

Det har inkommit kritik, anonymt, angående brist på etnisk mångfald bland 

faddrarna (i år samt tidigare år). Vidare riktas kritik mot att de som blivit valda 
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till fadder ofta är kompisgäng. Styrelsen diskuterar hur valet av faddrarna går till 

och hur det skulle kunna förbättras. Det konstateras även att problemet, 

angående etnisk mångfald, inte enbart gäller fadderutnämningen utan JF:s 

verksamhet överlag. Styrelsen bestämmer att det ska bokas in ett eget tillfälle, så 

snart som möjligt, där detta strukturella problem kan diskuteras närmare.  

 

§16  Former för möten HT 

Vice ordförande frågar styrelsen hur mötena borde genomföras under hösten. 

Styrelsen diskuterar. Det bestäms att det ska vara på samma sätt som under 

större delen av våren, d.v.s. via zoom.   

 

§17  Utdelning av Rättstrycket till nya studenter 

Det har tidigare diskuterat om man skulle skicka ut det senaste rättstrycket till de 

nya studenterna. Det bestäms att de ska skickas med i goodie bags.  

 

§18  Nytt samarbete – tech-bolag 

Ett tech-bolag har hört av sig till kommunikationsansvarig angående möjligheten 

att synas genom JF:s kanaler. Företaget arbetar med utbildning inom teknologisk 

juridik (exv. AI). Styrelsen diskuterar.  

 

§19  Övrigt 

JF-påsar: Det har kommit en del saker från samarbetspartners, och mer är påväg. 

Förra året packade JF och faddrarna tillsammans. Styrelsen diskuterar när de 

skulle kunna packas.  
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§20  Nästa möte  

Tisdag 1/9 kl. 8:00-10:00.  

 

§21  Mötets avslutande  

Mötet förklaras avslutat.  

 


